
Protokół Nr  7/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 24 czerwca 2013 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza działalności finansowo – rzeczowej Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Sp. 

z o.o. za rok 2012 oraz plan na rok 2013. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzednich dwóch posiedzeń, 
głosując: za- 3 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Analizę działalności finansowo – rzeczowej Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 
o.o. za rok 2012 oraz plan na rok 2013 przedstawiła Prezes Zarządu Pani Marianna 
Przychodni. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 

T.Szwed – pytał o przyczynę spadku ilości wody? 

Prezes – wyjaśniła, że jest on spowodowany spadkiem odbiorców. 

B.Stanczewski  – stwierdził, że jest zadowolony z wysokości opłat, bo opłaty są niewysokie i 

samorząd nie musi dopłacać.  

 
W związku z wyczerpaniem dyskusji zakończono omawianie tego punktu. 

Radni przyjęli w/w informację do wiadomości. 
 
Ad 3  

W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 

Burmistrz – zaprosił radnych na turniej „Bitwa o krowę”. 

Z.Jonko – pytał czy jest w Białogardzie możliwość wykopania studni bez zezwolenia? 

Burmistrz – odpowiedział, że do 2012 r. można było jakąkolwiek wykopać. Obecnie w tej 

kwestii potrzebna jest decyzja Starosty. 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 

 1



Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  15.00  zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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